
 

Протокол 
№ 39 

Днес 29.04.2010 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 32 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните Общински съветници: 

Г-н Станислав Станоев 
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция „ОС” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана 
г-н Александров Герасимов – Дир.Дирекция „ХД” при Община Монтана 
г-н Красимир Цеков – кметски наместник на с. Войници, Община Монтана 
Управители на Търговските дружества в Община Монтана 
Управители на Общинските предприятия в Община Монтана 
 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана и г-н Диман Георгиев – Зам. председател на ОбС – Монтана. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Моля да заемете мястото си в залата. В злата присъстват 30 

общински съветници от общ брой 33, имаме необходимия кворум и можем да започнем работа. 
Откривам 39-та сесия на ОбС – Монтана.  

Предварително ви е раздаден проекта за Дневния ред за днешната сесия. Има ли някакви 
становища за отпадане на точки от Дневния ред или за включване на нови точки за обсъждане на 
днешната сесия? Не виждам, поради което минаваме към утвърждаване на Дневния ред за днешната 
сесия. Моля онези от вас, които са „за” този Дневен ред да гласува с вдигане на ръка    

 „за” – 27,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-65/25.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно промяна на капацитета на Дом за възрастни с физически увреждания с. Горна Вереница. 
2. 08-01-70/08.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 

относно одобряване командировки за І-во тримесечие на 2010 г. на Кмета на община Монтана и 
Председателя на Общински съвет Монтана. 

3. 08-01-71/12.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие 2007-2013 г.”, схема 
за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG161РО001/1.1-09/2010 „Подкрепа за прилагане 
на мерки за енергийна ефективност в общинска образователна инфраструктура в градските 
агломерации”, Приоритетна ос 1: “Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Операция 1.1 
“Социална инфраструктура”. 

4. 08-01-72/13.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно увеличаване числеността на персонала в “Комплекс за социални услуги” – Център за 
обществена подкрепа с 0,5 бр. и трансформиране на длъжности.  

5. 08-01-73/13.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на доклад за осъществените дейности на читалищата в Община Монтана. 

6. 08-01-74/13.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на годишните отчети, баланси и разпределение на печалбата за 2009 г., на 
общинските търговски дружества със 100% общинско участие в капитала им, както и информацията 
за дейността на Общинските предприятия. 

7. 08-01-75/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП-план за регулация и 
застрояване /ПРЗ/ за УПИ VІ, кв. 5, по плана на СПЗ, гр. Монтана. 

8. 08-01-76/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на поземлен имот – частна общинска собственост. 
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9. 08-01-77/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на поземлен имот – частна общинска собственост. 

10. 08-01-78/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на бивши занимални – частна общинска собственост. 

11. 08-01-79/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване сервитут - право на прокарване на подземна тръбна мрежа за оптична свързаност 
през имоти общинска собственост в ж.к.”Пъстрина” - гр.Монтана. 

12. 08-01-80/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно учредяване на право на прокарване на газопроводно отклонение и сервитут през общински 
имот. 

13. 08-01-81/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно даване съгласие на Анатоли Димитров Александров на основание чл. 56, ал. 5 от Закона за 
устройство на територията за поставяна на преместваем обект в УПИ VІІІ, кв. 158, по регулационния 
план на гр. Монтана. 

14. 08-01-69/06.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно удостояване с Почетния знак на Община Монтана. 

15. Питания 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Предложена ви е и справка за разгледаните докладни записки и 

съответно становищата на комисиите , които становища ще се отразят при обсъждането и приемането 
на решенията. 

  
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-65/25.03.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно промяна на капацитета на Дом за възрастни с физически 
увреждания с. Горна Вереница. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към първа точка от днешния Дневен ред със 

сигнатура 65. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам, някои, които желае да вземе отношение. 
Преминаваме към гласуване. Гласуването е поименно тъй като касае бюджета на Община Монтана. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков ---- 
Емил Ангелов ----  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 447 
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          На основание чл. 36 а /1/ т. 1 и ал. /2/ т. 1от Правилника за приложение на закона 
за социално подпомагане и чл. 18 /1/  т. 2 от Закона за Социалното подпомагане 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Променя, считано от 01.05.2010 г. капацитета на делегираната от държавата дейност 
Дом за възрастни с физически увреждания от 50 на 42 места. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да изпрати Решението до Регионална дирекция 
„Социално подпомагане” за изготвяне на мотивирано предложение до Изпълнителния 
директор на Агенцията за социално подпомагане. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: На вас ви беше раздадена една Докладна записка с дата 

01.01.2010 год., на комисиите и администрацията внесе корекцията с дата 01.05.2010 год., да не се 
чудите след това и за ми задавате въпроси, че има корекция на тази цифра.   

 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-70/08.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно одобряване командировки за І-во тримесечие на 2010 г. на Кмета на 
община Монтана и Председателя на Общински съвет Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от Дневния ред със сигнатура 70. 

Вносителите? Няма. От залата? Няма. Отново поименно гласуване   
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков ---- 
Емил Ангелов ----  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 448 

          На основание чл. 25, ал. 2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл.8, 
ал. 4 от Наредбата за командировките в страната 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява на основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната Отчета 
за изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на общински съвет 
и Кмета на Община Монтана за І-во тримесечие на 2010 год. 
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ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-71/12.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално 
развитие 2007-2013 г.”, схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 
BG161РО001/1.1-09/2010 „Подкрепа за прилагане на мерки за енергийна ефективност в 
общинска образователна инфраструктура в градските агломерации”, Приоритетна ос 1: 
“Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Операция 1.1 “Социална инфраструктура”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от Дневния ред, отнасяща се също до 

проектопредложения на Община Монтана по Оперативна програма. Вносителите? Заповядайте 
Коларска. 

Г-ЖА ВЕСЕЛА КОЛАРСКА: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, във 
връзка с текущите промени, които стават и писмени отговори на въпросите, които задаваме ние, като 
бенефициенти по Оперативна програма „Регионално развитие 2007-2013 г.”, докладната, която 
вкарваме се налага да включим към точка трета още едно изречение със следния текст: „В зависимост 
от възможностите на програмата ще бъдат приложени енергийно ефективни мерки във всички или 
част от описаните сгради на учебни заведения в Община Монтана.” – това е текстът, които 
предлагаме. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: От залата изказвания има ли по предложението за решение и по 
допълнението? Това се налага във връзка с възможностите, които биха възникнали по време на 
обсъждането и приемането на отделните предложения за проект. Има ли някой, който желае да вземе 
отношение? Гласуваме първо допълнението към т. 3 с текста, които беше прочетен току що, който и 
аз ще ви го прочета, като допълнение на т. 3 ново изречение: „В зависимост от възможностите на 
програмата ще бъдат приложени енергийно ефективни мерки във всички или част от описаните 
сгради на учебни заведения в Община Монтана.” Който е „за” това допълнение на т. 3 моля да 
гласува „за” 

„за” – 25,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
В режим на поименно гласуване    
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов ----  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 449 

          На основание чл. 21, ал. 1, т.т.т 6, 8 и 23 от ЗМСМА 



Продължение от Протокол №39/29.04.2010 г.        

 

 5 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение 
“Привлекателни и топли образователни заведения” по ОП „Регионално развитие 2007-2013 
г.”, схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG161РО001/1.1-09/2010 
„Подкрепа за прилагане на мерки за енергийна ефективност в общинска образователна 
инфраструктура в градските агломерации”, Приоритетна ос 1: “Устойчиво и интегрирано 
градско развитие”, Операция 1.1 “Социална инфраструктура 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да осигури 15% собствен принос по 
проекта, които да бъдат включени в съответния/съответните общински бюджети при 
евентуалното финансиране на проекта, представен от Община Монтана “Привлекателни и 
топли образователни заведения”. 

3. Декларира, че предназначението на сградите на ЦДГ 5, ЦДГ 6, ЦДГ 7, на филиала 
на ЦДГ 7 в с. Габровница, ЦДГ 10, ЦДГ 11, ЦДГ 12, филиала на ЦДГ 8 в с. Смоляновци, 
Общежитието към ГПЧЕ /Гимназия с преподаване на чужди езици/ “П. Богдан/, ОУ “Св.св. 
Кирил и Методий”, с. Габровница, ОУ “Васил Левски” с. Смоляновци, няма да бъде 
променяно за период не по-малък от 5 години след приключване на проекта. В зависимост от 
възможностите на програмата ще бъдат приложени енергийно ефективни мерки във всички 
или част от описаните сгради на учебни заведения в Община Монтана.  

4. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-72/13.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно увеличаване числеността на персонала в “Комплекс за социални 
услуги” – Център за обществена подкрепа с 0,5 бр. и трансформиране на длъжности.  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. В злата присъства и Директора на Комплекса за социални услуги – Тони Тодоров. От залата 
има ли някой, който желае да вземе отношение? Преминаваме към поименно гласуване тъй като касае 
списъчен състав рефлектиращ към бюджета. 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов ----  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 450 
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          На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и във връзка с  чл.  18 /1/ т. 2  от  ЗСП 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Увеличава числеността на персонала в Комплекс за социални услуги – Център за 

обществена подкрепа с 0,5 броя длъжност – “социален работник”, считано от 01.05.2010 
година. 

2. Трансформира 0,5 длъжност “логопед” в 0,5 длъжност “социален работник”, 
считано от 01.05.2010 година. 

Увеличава числеността на персонала в Център за обществена подкрепа с една щатна 
бройка “Директор” за сметка на намалението на същата бройка и длъжност от Кризисен 
център считано от 01.05.2010 година. 

 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-73/13.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на доклад за осъществените дейности на читалищата в 
Община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред, т.5. Това 

задължение възникна във връзка с изменението на ЗНЧ и като такова задължение на ОбС беше 
обсъждано в съответните комисии. Искам да кажа, че ПК по Образование, наука, култура, 
вероизповедание и етнически въпроси започна разговори с всички читалища, за да установи какви 
проблеми имат и евентуално, какво бихме могли да помогнем на читалищата на територията на 
Община Монтана, което е едно положително начало. Вече на първите четири читалища бяха обсъдени 
тяхната дейност на едно от заседанията на комисията. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. 
Това решение се приема с обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са „за” проекта за решение 
да гласува „за” 

„за” – 32,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№ 451 

На основание чл.26 а, т. 4 и 5 от ЗНЧ 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
Приема докладите за осъществените дейности на читалищата в Община Монтана: 

“Пробуда” в с. Безденица, ”Кирил и Методи” в  с. Г.Белотинци, “Просвета” в с. Благово, 
“Йордан Цеков” в с. Винище, “Наука” в  с. Вирове, ”Асен Йосифов” в с. Габровница, 
“Просвета” в с. Г. Вереница, “Еленко Ценков” в с. Г.  Церовене, “Народна просвета”  в с. Д-р 
Йосифово, “Селска пробуда” в с. Д. Белотинци, ”Христо Ботев” в с. Д. Вереница, ‘’Развитие’’ 
в с. Д. Рикса, “Просвета” в  с. Клисурица, “Пробуда” в с. Крапчене, “Пробуда” в с. Липен, 
“Народен будител” в с. Николово, “Просвета” в с. Славотин, “Народна просвета” в 
с.Смоляновци, “Събуждане” в  с. Стубел, “Изгрев” в с. Студено буче, “Хр. Ботев” в с. Сумер, 
“Звезда” в гр. Монтана, “Разум” гр. Монтана. 

 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-74/13.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на годишните отчети, баланси и разпределение на 
печалбата за 2009 г., на общинските търговски дружества със 100% общинско участие в 
капитала им, както и информацията за дейността на Общинските предприятия. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред. По време на 

обсъжданията в комисиите станаха доста дебати и в крайна сметка се прие това, което го има като 
проект за решение с предложението, което е предложено и го има в справката за направените 
предложения от комисиите. Искам да ви уведомя, че има писмо до Председателя на ОбС и съответно 
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до ОМЦ – Монтана във връзка с едно от предложенията с което Кмета на общината уведомява 
управителя на ОМЦ, че с банково бордеро от 27.04.2010 год. е преведена сумата от 30 хил.лв., 
съгласно решение на ОбС. Вносителите? Няма. От злата? Заповядай Светозар Григоров. 

Г-Н СВЕТОЗАР ГРИГОРОВ: У-ми колеги, искам да използвам, че тук присъства и д-р 
Миронов, а и тук някои от колегите са доктори в ОМЦ-то, като една препоръка беше дадена от 
гражданите на Монтана за работното време на лекарите в ОМЦ. Оплакването е, че няма работно 
време на лекарите и че когато ги потърсят гражданите тях ги няма.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: За в бъдеще да се има в предвид. Други желаещи да вземат 
отношение по така предложената Докладна записка, по отчетите на Търговските дружества и 
предприятия, разпределение на печалбата и т.н? Имаме предложения, освен тези 30 хил.лв., които 
вече са изпълнени и мисля, че не е необходима да ги включваме в решенията, да се включат средства 
в следващия бюджет за закупуване на хладилна камера и изграждане на външна тоалетна става 
въпрос за Обредни дейности, което решение ще го прогласуваме и ще бъде част от решението, което 
приемаме, като т.6V Има ли някой, който да вземе отношение по предложените материали? Не 
виждам. Гласуваме първо предложението по отношение на хладилната камера, вече няма 
необходимост за предложението за решение по отношение на 30-те хил.лв. Така че, който е съгласен 
да бъде включено като текст в решението, като т.6, а именно „да се включат средства в следващия 
бюджет за закупуване на хладилна камера и изграждане на външна тоалетна за Гробищен парк - 
Монтана”  да гласува със „за” 

„за” – 32,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
Останалите точки 6 и 7 съответно стават т.7 и т.8. в режим на поименно гласуване на вече 

оформеното решение 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
32 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 452 

На основание чл. 137, ал. 1, т.3 от ТЗ и чл.9, т.3 и чл.28 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 
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1. Приема годишните отчети и баланси на: „Общински пазар” ЕООД, „Регионално депо 
за отпадъци – Монтана” ЕООД, „ОМЦ-Монтана” ЕООД, „ЦДМ №1” ЕООД, „СМТЛ №1” 
ЕООД. 

2. Определя за дивидент за Община Монтана да се отчислят 50% от балансовата 
печалба на общинските търговски дружества за 2009 г. 

3. Полагащите се вноски за дивиденти да се внесат по сметка на Община Монтана, в 
срок до 31.05.2010 г. 

4. Да се определят   тантиеми  за  допълнително възнаграждение  на  управителите    на  
търговските  дружества с реализирана  балансова  печалба  за 2009 г., съгласно чл. 30 от 
Наредбата за упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 
търговските дружества. 

5. Освобождава от полагащата се вноска за дивидент „Общински пазар” ЕООД като 
задължава управителя на дружеството да използва същите парични средства за трайни 
инвестиции. 

6. Да се включат средства в следващия бюджет за закупуване на хладилна камера и 
изграждане на външна тоалетна за Гробищен парк – Монтана.  

7. Възлага  изпълнението  на  решенията  на управителите  на  търговските  дружества. 
8. Възлага контрола по изпълнение на решенията на Кмета на Община Монтана. 
 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам да благодаря на управителите на дружествата, на 
директорите на предприятията, на директора и управителя на социалните заведения, които 
присъстваха при обсаждането на тези точки касаещи тяхната дейност. Ако искате можете да останете 
на заседанието на ОбС, иначе ви пожелавам приятна работа.    

 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-75/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП-
план за регулация и застрояване /ПРЗ/ за УПИ VІ, кв. 5, по плана на СПЗ, гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от днешния Дневен ред, 

т.7. Вносителите? Няма. От залата? Става въпрос за ПУП в бившето амбалажно предприятие, което 
става 100% общинска собственост и за което се търси решение. Има ли някой, който желае да вземе 
отношение? Няма. Преминаваме към поименно гласуване на това предложение за решение. 

 
  

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    
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32 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 453 

На основание чл.21, ал.1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка чл.134, ал.1, т.1 и чл. 134, ал. 2, т. 6 от Закона за устройство 

на територията  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие да бъде изработен проект за изменение на ПУП-ПРЗ, за УПИ VІ, кв. 

5, по плана на СПЗ, гр. Монтана, съгласно скица-предложение, предвиждащ образуването на 
13 нови УПИ и достъп от  ул. “ХХІ век” с ОТ 10-78, както следва: 

- УПИ VІ с площ 5943.00 /пет хиляди деветстотин четиридесет и три/ кв.м., отреден 
“за пазар на производителите на плодове, зеленчуци, цветя, риба и рибни продукти”; 

- УПИ ХLІІ с площ 698.00 /шестстотин деветдесет и осем/ кв.м., отреден “за 
обществено обслужване”; 

- УПИ ХLІІІ с площ 1043.00 /хиляда, четиридесет и три/ кв.м., отреден “за обществено 
обслужване”; 

- УПИ ХLІV с площ 1730.00 /хиляда, седемстотин и тридесет/ кв.м., отреден “за 
обществено обслужване”; 

- УПИ ХLV с площ 1037.00 /хиляда, тридесет и седем/ кв.м., отреден “за обществено 
обслужване”; 

- УПИ ХLVІ с площ 1362.00 /хиляда, триста шестдесет и два/ кв.м., отреден “за 
обществено обслужване”; 

- УПИ ХLVІІ с площ 2223.00 /две хиляди, двеста двадесет и три/ кв.м., отреден “за 
обществено обслужване”; 

- УПИ ХLVІІІ с площ 1124.00 /хиляда, сто двадесет и четири/ кв.м., отреден “за 
обществено обслужване”; 

- УПИ ХLІХ с площ 666.00 /шестстотин шестдесет и шест/ кв.м., отреден “за 
обществено обслужване”; 

- УПИ L с площ 331.00 /триста тридесет и един/ кв.м., отреден “за обществено 
обслужване”; 

- УПИ LІ с площ 824.00 /осемстотин двадесет и четири/ кв.м., отреден “за обществено 
обслужване”; 

- УПИ LІІ с площ 1169.00 /хиляда, сто шестдесет и девет / кв.м., отреден “за 
обществено обслужване”; 

- УПИ LІІІ с площ 1475.00 /хиляда, четиристотин седемдесет и пет/ кв.м., отреден “за 
обществено обслужване”; 

- за улица с площ 2484.00 /две хиляди, четиристотин осемдесет и четири/ кв.м. 
2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-76/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на поземлен имот – частна общинска собственост. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.8 от Дневен ред. Вносителите? Няма. От 

залата? Не виждам. Това е един изстрадал имот, ако не се лъжа, толкова решение по отношение на 
него сме приели, дано това да е последното. Бъркам ли нещо? Преминаваме към гласуване тъй като 
нямаше дебати и коментари по него, поименно гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
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Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров Въздържал се  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
31 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№ 454 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Отменя Решение № 603 от Протокол №63/26.04.2007 г. и Решение № 667 от 

Протокол №70/02.08.2007 г. на общински съвет гр.Монтана. 
2. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на поземлен имот с ид. 

№ 48489.6.452 и площ от 627 кв.м., и включените в имота жилищна сграда с ид. № 
48489.6.452.1 с площ от 47 кв.м., сграда с ид. № 48489.6.452.2 с площ от 29 кв.м., сграда с ид. 
№ 48489.6.452.3 с площ от 15 кв.м. 

3. Одобрява пазарната оценка, изготвена от оценител на имоти общо в размер на 
41 430.00 /четиридесет и една хиляди, четиристотин и тридесет/ лв., без ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-77/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на поземлен имот – частна общинска собственост. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.9 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. Присъства и Кметския наместник на с.Войници. Заповядай, ако искаш думата. Не. Има ли 
някой, който желае да вземе отношение по това решение? Не виждам. Преминаваме към поименно 
гласуване 

 
Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
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Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
32 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 455 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал.1 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на УПИ ІV, кв.8 от 

1122.00 кв.м. – частна общинска собственост,  по плана на с. Войници, Община Монтана. 
2. Одобрява пазарната оценка, изготвена от оценител на имоти за УПИ ІV, кв.8 по 

плана на с. Войници, Община Монтана в размер на 3 300.00 /три хиляди и триста/ лв., без 
ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-78/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на бивши занимални – частна общинска собственост. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10 от Дневния ред. Вносителите? От 

залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров ----  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 456 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от ЗОС, във връзка с 
чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 



Продължение от Протокол №39/29.04.2010 г.        

 

 12 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на самостоятелен обект с 
ид. № 48489.11.572.1.39 в жилищна сграда /ул.”Иван Аврамов” №12/ по кадастралната карта 
на гр.Монтана, със застроена площ от 284.00 кв.м., ведно с правото на строеж, по пазарна 
цена, изготвена от оценител на имоти. 

2. Одобрява пазарната оценка за самостоятелен обект с ид. № 48489.11.572.1.39 в 
жилищна сграда ведно с правото на строеж, изготвена от оценител на имоти в размер на 
180 200.00 /сто и осемдесет хиляди и двеста/ лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-79/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно учредяване сервитут - право на прокарване на подземна 
тръбна мрежа за оптична свързаност през имоти общинска собственост в ж.к.”Пъстрина” - 
гр.Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата т.11 от днешния Дневен ред. От 

администрацията? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров ----  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 457 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.193 от ЗУТ 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет гр. Монтана, на основание чл.21, ал. 1, т.8 от  ЗМСМА, във връзка 

с чл. 287 от ЗЕС и чл. 193 от ЗУТ, учредява сервитут - право на прокарване на подземна 
тръбна мрежа за оптична свързаност, в полза на “МОБИЛТЕЛ” ЕАД,  както следва: 

 
№ Общ.имот № АОС № Сервитут/кв.м./ 

1 ПИ 48489.6.116              публична 75,00 
2 ПИ 48489.6.217       публична 4,00 
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3 ПИ 48489.6.218                1544/2010 120,00 
4 ПИ 48489.6.219              публична 88,00 
5 ПИ 48489.6.100              публична 9,00 
6 ПИ 48489.6.115                1335/2009 52,00 

 
2. Одобрява  оценката  от Протокол № 6/ 29.03.2010 г. на комисията по чл.210 от ЗУТ 

за полагащото се обезщетение за засегнатите площи в полза на Община Монтана в размер на 
688,00 лв.  /Шестстотин осемдесет и осем лева/. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-80/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно учредяване на право на прокарване на газопроводно 
отклонение и сервитут през общински имот. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.12 от Дневния ред. Вносителите? Няма. От 

залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване, в режим на поименно гласуване сме 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев За 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров ----  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 458 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.193 от ЗУТ 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Общински съвет учредява право на прокарване и сервитут на газопроводно 

отклонение на имот 48489.9.86 /ул.” Св. патриарх Евтимий” 51/ от 52 кв.м., за захранване на 
имот 48489.9.86.5, в полза на “Овергаз запад” АД - гр.Монтана, ул.” Цар Самуил”24, Булстат 
109010858. 

2. Одобрява полагащото се обезщетение за засегнатата площ в полза на община 
Монтана в размер на 624,96 /Шестстотин двадесет и четири и 0,96 / лева, съгласно Протокол 
7/19.03.2010 г. на комисията по чл.210 от ЗУТ. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
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ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-81/16.04.2010 г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно даване съгласие на Анатоли Димитров Александров на 
основание чл. 56, ал. 5 от Закона за устройство на територията за поставяна на преместваем 
обект в УПИ VІІІ, кв. 158, по регулационния план на гр. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.13 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Заповядай Георгиев. 
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Процедура. Г-н Председател, тъй като в решението на лицето е 

изписано освен трите имена и ЕГН-то, аз предлагам чисто процедурно при обявяване на решението 
да не се изписва ЕГН-то на лицето или поне последните четири цифри. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли други, които желаят да вземат отношение? Има 
основание за това нещо, но то е станало със съгласието на лицето, което си и подало документите за 
кандидатстване за този строеж, представен е и нотариален акт, заявление и т.н. Така че мисля, че ние 
няма да разкрием ЕГН-то, ако бъде вписано в решението, тъй като той вече си е дал съгласието, 
затова да бъде обявено публично. Има ли някои друг, който желае да вземе отношение по тази 
Докладна записка? По предложението на Ивайло Георгиев, да отпадне ЕГН-то на в изписаното 
решение. Моля онези от вас, които са „за” това предложение да гласуват  

„за” – 24,  
„против” – 1,  
„въздържали се” – 3 
Приема се 
Отпада от решението „с ЕГН ***”. Преминаваме към поименно гласуване на така оформения 

вече проект за решение 
 

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
Ангелина Стоичкова За  Камелия Трифонова За 
Ани Стаменова За  Крум Милетиев За 
Ант. Александрова За  Любомир Бояджиев ---- 
Бойко Димитров За  Людмил Джурджов За 
Борис Тачев За  Найден Найденов За 
Валтер Аспарухов За  Нистор Каменов За 
Веселин Игнатов За  Павел Цочев За 
Диман Георгиев За  Петко Петков За 
Димитър Йотински За  Пламен Мечков За 
Емил Ангелов За  Росен Белчев За 
Златко Тодоров За  Светлин Николов За 
Ивайло Георгиев За  Светозар Григоров За 
Иван Тодоров За  Станислав Станоев ---- 
Иван Славчов За  д-р Тодоров За 
Иво Гигов За  Тодор Тодоров За 
Иво Иванов За  Юлиан Александров За 
Ивета Станкова  За    

 
31 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№ 459 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл.56, ал.5 от Закона за устройство на територията 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Дава съгласие на Анатоли Димитров Александров да разположи преместваем 
обект с площ от 16.00 кв.м. в УПИ VІІІ, кв. 158 на кадастралната граница с имота на община 
Монтана, съгласно скица-предложение. 
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2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-69/06.04.2010 г. Докладна записка от Златко 

Живков-Кмет на Община Монтана, относно удостояване с Почетния знак на Община Монтана. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред т.14, а 

именно утвърждаване на кандидатите за удостояване с Почетния знак на Община Монтана. 
Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, безспорно това ще е 
най-продължителната точка по обясними причини. Тъй като се нуждаем от тайно гласуване искам да 
кажа в началото и да припомня, че тази година петдесетница след Великден е 24 Май, този месец, 
който излиза в момента следващия е с три национални и четири регионални празници, както и 
празника на града. Съгласно нашата наредба, вие знаете, че всяка година на празника на Монтана се 
отличават заслужили граждани, дейци, известни личности на Монтана, както и институции. Искам да 
кажа, сигурно в момента си коригирате програмите само да припомня, че 24 Май съвпада празника на 
града с националния празник на Светите братя и славянската писменост и култура, но освен 
многобройните чужди делегации начело с шефовете на пет от градовете ще има разбира се и други 
чуждестранни гости, фолклорни фестивали и т.н. това, което е очевидно в тази Докладна записка е, че 
тази година имаме шестима личности и институция, които са номинирани за най-високото звание на 
Монтана. Аз няма да се връщам и да добавям повече относно това, което пише в Правилника, че с 
Почетните отличия се удостояват български и чужди граждани, приживе и посмъртно за 
многобройни изключителни заслуги във всички области на обществения живот, както и за 
дарителство в големи размери и прояви на героизъм. Искам да кажа, че тази година от различни места 
бяха получени различни предложения за удостояване с най-високото звание Почетния знак на 
Монтана и това по реда, по който са показани са доц.д-р Трифон Михайлов, г-н Неофит Петков, г-н 
Радослав Игнатов, г-н Тодор Деков и г-н Димитър Йотински, който е и ваш колега – Общински 
съветник. Искам само да кажа и ви приканвам да подкрепите по съвест предложенията на тези при 
всички случаи известни и заслужили наши съграждани. Освен това само да спомена тогава, когато ще 
гласувате за Професионална гимназия по строителство, архитектура и геодезия / ПГСАГ/ да кажа, че 
вчера беше празникът, една голяма част от депутатите от 41-вия Парламент също удостоиха с 
поздравителни адреси празника на училището. Според МОМН годишнините, които влизат в 
символиката на заведенията са 25; 50; 75; 100 искам да кажа, че ние имаме практика три други учебни 
заведения, които са получили най-високия знак на Монтана, едното от тях тогава нямаше кръгла 
годишнина според символиката на Министерството. ПГСАГ навършва точно 50 години, така че тя 
отговаря и на това изискване, т.с. това не е прецедент. Вече имаме в последните 5 години три 
гласувания към учебни заведения, които са създадени на територията на нашия град през тези години. 
Така че, аз с тези няколко думи искам да ви приканя по съвест да решите, защото тези звания се 
връчват на празника на града, т.с. след по-малко от месец, на 24 Май е тази година. Спазени са всички 
процедури, спазени са всички срокове, които са необходими за внасяне на предложенията, от 
институции, от организации, от граждани, от общински съветници, от Кмет и разбира се това всички 
съм го обобщил и е представено на вашето внимание. Благодаря ви за сериозната и задълбочена 
работа на комисиите, защото разбрах, че сте я гледали и отново казвам, приканвам ви да покажете 
вашето отношение към тези петима заслужили граждани на Монтана и ПГСАГ. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. От залата? Знаете водеща комисия по 
тази точка е ПК по Образование, наука, култура, вероизповедание и етнически въпроси, която след 
задълбочени обсъждания приема кандидатурите предложение днес на вниманието на ОбС, като пред 
вас има и предложението, което е процедурно на комисията, като категорично се подкрепя ПГСАГ и 
още две кандидатури, които да бъдат селектирани при избора от общинските съветници. Това разбира 
се е една препоръка, която ние сега не можем да ограничим избора и правото на всеки един да 
гласува по съвест, както каза вече и Кмета за предложените кандидатури. Искам да кажа, че всички 
кандидатури имат своите достойнства и могат да бъде удостоени с Почетния знак на Община 
Монтана. От залата? Заповядайте г-н Тодоров. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Г-н Председател, у-ми г-н Кмете, по процедурен въпрос, по-точно 
едно предложение искам да направя за в бъдеще. Тъй като сега трябва да гласуваме така направените 
предложения, за в бъдеще не е ли по-добре, когато има такива предложения да ни се изпращат и на 
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имейлите, както ни изпращат и докладните, кратка една справка с това, какви заслуги, какви дарения 
в големи размери, какъв героизъм, в Правилника, което е, за да имаме представа. Знам, че има дебели 
папки в ОбС, които трябва да се разровят и да се прочете, но все пак нищо не пречи по една такава 
справка предварително да се изпрати на всеки общински съветник и вече на тази база да може да 
преценява, кое да разгледа, кое да не разгледа и т.н., всеки според неговите си виждания. Смятам, че е 
добре това нещо да го има за в бъдеще. Тук в докладната е дадено член, точка от Правилника 
многобройни, изключителни заслуги във всички области на обществения живот, както и за 
дарителство в особено големи размери и прояви на героизъм. Даже не е лошо да променим, ако 
трябва и в Правилника, какви са критериите за тези неща, за да може да се стъпи на някаква база при 
определянето. Това е моето предложение. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Тодоров, имате основание, ще го 
съблюдаваме за в бъдеще да се изпращат съответно предложенията на онези, които са направили 
такива предложения, като краеведчески дружества, граждани, съгласно и в съответствие с 
Правилника за отличията. Има ли други, които желаят да вземат отношение? Заповядайте Славчов. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Аз искам само да допълня, това което предложи Златко Тодоров, тъй 
като не са изпратени предлагам Кмета, като вносител с няколко думи да каже, кой от кандидатите от 
коя организация е предложен за да се изясним. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Процедура. Понеже аз се съмнявам, че Кмета има тази документация, 
ако я има тук, нека да бъде изчетена, но Кметът е пуснал документацията и докладната на комисиите, 
комисиите са ги разгледали. Разбирам неудобството, аз бих посъветвал, че ако някои от колегите не 
познава някои от предложените очевидно не е достигнал до широката общественост и съответно не 
заслужава да бъде гласуван. Нека да преминем към гласуване. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение? Заповядай Петко Петков. 

Г-Н ПЕТКО ПЕТКОВ: Имам предложение конкретно, за в бъдеще време, почетния 
гражданин на Монтана да бъде разделено на две нива, ако трябва да се именува друго наименование, 
един да бъде Почетен гражданин, втория да бъде на по-ниско ниво мажи би Почетна значка, защото 
не може да се приравнят всички под един и същ знаменател. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Петков. Действително нашия Правилник се 
нуждае от корекции, имаме доста слаби страни, които рефлектират сега и при обсъждането и в 
комисиите и които трябва съответно да намерят своето предложение за бъдещата корекция в 
Правилника, но в момента това не можем да го направим. Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Дами и г-да съветници, аз не възразявам на всичките предложения, 
които бяха направени. Това, което направи Златко Тодоров и дори това, което допълни и г-н Славчов, 
както и предложението на Петко Петков. Тази Наредба в три ОбС-ти вече я пипаме два пъти, като 
промяна. В нашата Наредба за разлика от други общини, няма носител на званието Почетен 
гражданин, при нас удостояването с Почетния знак това е най-високото отличие. Тази Наредба беше 
предложена и приета преди два ОбС-ти. Може би е необходимо и нормално да бъде направен 
коментар, защото естествено е в тази посока, че всеки иска да открои и да извади част от най-
известните хора, личности, институциите, които заслужават да получат най-високото звание, но 
каквото и да говорим винаги ще остане 1% в тази част на една субективна преценка на вас, като 
общински съветници, защото ние сме субекти хора, които показваме отношение и вие също. 
Приказките, че сега ще направим една матрица и на 100% тя ще влезе, вие пак ще покажете вашето 
отношение, одобрение или неодобрение към това, което го има тук. Не възразявам да помислим, но 
това означава да пипнем Правилника, да я променим и тогава вече за следващата година да имаме в 
предвид тези неща. Мога да кажа, че съгласно действащата Наредба в момента няма пропуск – 
водеща комисия и всичко останало, гледали сте я, коментирали сте я. Аз съм съгласен, че е възможно 
отделно нейни текстове да бъдат променени така, че да се даде и друга възможност, ако ние преценим 
за в бъдеще, но това са неща, които ще коментираме в бъдеще време. Ние в момента трябва да 
покажем чрез гласуване отношението на тази, които съгласно Наредбата постъпления са получили. 

За да кажа с няколко думи, това което ме прикани Иван Славчов - за мен 50-годишнината на 
едно училище направено далечната 1960 год. през което са минали поколения млади хора. Днес 
Професионалната гимназия от петте на територията на град Монтана е една от двете с приемем 500 
човека, с възможност за работа и изява на младите хора. Така казвам с няколко думи основанията си 
защо фигурира тук ПГСАГ, която от вчера има вече и ново име, името на архитект Стефан Стефанов, 
който е от Г.Церовене, защото присъствах на тържеството и съм запознат. 
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Доц. д-р Трифон Михайлов е известен учен и лекар в монтанските среди, едни го познават, 
други не чак толкова. Имаше конкретен въпрос на една от групите дали е бил лекар в Монтана. Това 
което получих като информация – не, не е бил лекар в Монтана, казвате че в началото е бил, приемам 
това като корекция, родом е от с.Сумер и е човек, които е вече на 80 години. 

Неофит Петков и Радослав Игнатов са подадени от дружеството на краеведите. Неофит 
Петков е дългогодишен журналист и писател Радослав Игнатов също, който е направил онова голямо 
издание многотонна „Монтана сега и тогава” и „Кой, кой е в Монтана”. Така че аз съм убеден, че вие 
също ги познавате, но все пак може би някои от вас по обясними причини по-бегло ги е гледал. 

 Тодор Деков е един от големите художници, сценографи, човек, които е свързан с развитието 
на това изкуство убеден съм, че Бояджиев може да говори с часове за това нещо. Г-жа Стоичкова 
репликира да не говори, но искам да кажа и че по повод 70-годишнината му. 

Г-н Димитър Йотински е човек, който познавате най-добре може би до толкова до колкото 
освен, че е Общински съветник вече два мандата, също по повод навършена годишнина и е виден 
общественик до толкова, да колкото има становище на различни съюзи и организации, които вие сте 
прочели предполагам, защото вие сте коментирали и гледали това нещо в комисиите. 

Така че за мен това са достойни хора и достойни граждани. Това е с няколко думи без дори 
този текст в момента да е пред мен. Аз съм го чел, но не съм се подготвил сега да го изчитам, Златко 
Тодоров е прав, че всичко, което го има може би в рамките на една страница, защото тук в същност за 
всеки един е описано повече, могат да бъдат извадени най-значителните неща от това от което в 
живота си са направили. Всичките тези хора са хора с дългогодишен опит, с много служба и работа за 
обществото и всичките, да не обидя Радослав Игнатов, са на пенсионна възраст, т.с. със значителен 
стаж и опит повече от 40 години в служба на общината и на града. Така че това мога да добавя и да ви 
приканя според сега действащата Наредба да решите по съвест, какво да направите. Но ние нямаме 
време в момента да променяме наредби и правилници. Преди три години имахме един случай все 
него го повтарям за г-жа Папуркова, работата беше на ръба заради кворум, беше обявено едно, излезе 
друго. Обидихме една достойна жена, чиято грешка пооправихме две години по-късно и аз съм 
доволен, че това нещо мина заради разправии тогава между две групи съветници. Спомням си много 
добре това беше във втория ми мандат. Надявам се, че сега позицията трябва да бъде категорична, 
трябва да бъде ясна. Вчера на тържеството на ПГСАГ, заедно с адресите на депутатите, на Областен 
управител, на друг, това съм си позволил да кажа единствено по адрес на гимназията – тя е 
номинирана за най-високото отличие на Монтана – Почетния знак, дали ще бъде утвърдена, това ще 
решат общинските съветници на сесията. Аз съм предложел, сдал съм го, но не мога да кажа нищо 
повече от това, за да не изпадам в конфузни ситуации. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря ви г-н Кмете. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение? Заповядай Нистор Каменов. 

Г-Н НИСТОР КАМЕНОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, аз считам, че и шестте 
кандидати за Почетния знак на Монтана са достойни, почтени граждани на Монтана и всеки е 
допринесъл в своята дейности и в своята област, по различен начин. Разбира се, точно на кантар не 
могат да се сложат нещата и да изчислим, че еди кои си е заслужил повече или еди кои си по-малко. 
Явно е, че по-старите граждани на Монтана и тези, които са от Монтана познават хората, знаят кои са 
и аз мисля, че биха гласували за тях. Аз лично ще гласувам за шестте кандидатури за удостояване с 
Почетния знак на Монтана. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Каменов. Други, които желаят да вземат 
отношение? Не виждам. Първо преминаваме към прекратяване на разискванията, след това избираме 
комисия за провеждане на тайния избор. Моля, тези от вас, които са „за” прекратяване на 
разискванията да гласуват „за” прекратяване  

„за” – 30,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
Утвърждаването на кандидатите за Почетния знак трябва да бъдат избрани след тайно 

гласуване. Тайното гласуване трябва да бъде проведено от комисия, имаме традиция в това 
отношение. Бяхме се договорили, че това ще бъде един постоянен състав, но все пак групите Иво 
Цветанов Иванов. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Имахме предложение за ротационен принцип, на който му се пада. 
Бойко Димитров си е в комисията. 
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Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Ани Стаменова. 
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Крум Милетиев. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: На последните две тайни гласувания Председател е бил Крум 

Милетиев, поради което казвам, че е нарушено председателството. Така че сега се полага или на Ани 
Стаменова или на Бойко Димитров. Предлагате Ани Стаменова. Има ли възражения по така 
направените предложения? Не виждам. Моля онези от вас, които са ”за” този състав на комисията с 
Председател Ани Стаменова да гласуват „за” 

„за” – 30,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
Ще помоля комисията да заеме мястото си и да проведе избора. Искам да кажа, че при 

провеждането на избора ще бъде почивка и за ОбС. Подготвили сме за всеки един от кандидатите 
бюлетина с неговото име, като кандидат със „за”, „против” и „въздържал се”, за да може след това по-
лесно комисията да работи. За всеки един от кандидатите ще се изготви самостоятелен протокол. 
Бюлетините се 6, онези от вас, които желаят могат да гласуват с две или три бюлетини      

 
ПРОВЕЖДА СЕ ТАЕН ИЗБОР   
 
Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: У-ми дами и г-да, у-ми г-н Кмете, колеги, във връзка с 

проведеното тайно гласуване за удостояване с почетни отличия на Община Монтана обявявам 
следните резултати, зачитам протоколите по имена: 

доц. д-р Трифон Михайлов Георгиев 
„за” – 7,  
„против” – 10,  
„въздържали се” – 14 
„недействителни бюлетини” – 1  
На основание получените при тайното гласуване резултати комисията обявява:  
Не удостоява доц. д-р Трифон Михайлов Георгиев с Почетния знак на Община Монтана. 
Г-н Неофит Стоянов Петков 
„за” – 7,  
„против” – 9,  
„въздържали се” – 15 
„недействителни бюлетини” – 1  
На основание получените при тайното гласуване резултати:  
Не удостоява Неофит Стоянов Петков с Почетния знак на Община Монтана. 
Г-н Радослав Димитров Игнатов 
„за” – 8,  
„против” – 6,  
„въздържали се” – 17 
„недействителни бюлетини” – 1  
На основание получените при тайното гласуване резултати:  
Не удостоява Радослав Димитров Игнатов с Почетния знак на Община Монтана. 
Г-н Тодор Матеев Деков 
„за” – 21,  
„против” – 3,  
„въздържали се” – 7 
„недействителни бюлетини” – 1  
На основание получените при тайното гласуване резултати:  
Удостоява Тодор Матеев Деков с Почетния знак на Община Монтана. 
Професионална гимназия по строителство, архитектура и геодезия 
„за” – 31,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
„недействителни бюлетини” – 1  
На основание получените при тайното гласуване резултати:  
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Удостоява Професионална гимназия по строителство, архитектура и геодезия с Почетния знак 
на Община Монтана. 

Г-н Димитър Кунов Йотински 
„за” – 15,  
„против” – 8,  
„въздържали се” – 8 
„недействителни бюлетини” – 1  
На основание получените при тайното гласуване резултати:  
Не удостоява Димитър Кунов Йотински с Почетния знак на Община Монтана. 
 

Решение 
№ 460 

На основание т 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и след 
проведено тайно гласуване 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
 Не удостоява доц. д-р Трифон Михайлов Георгиев с Почетния знак на Община 

Монтана. 
 

Решение 
№ 461 

На основание т 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и след 
проведено тайно гласуване 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
 Не удостоява Неофит Стоянов Петков с Почетния знак на Община Монтана. 
 

Решение 
№ 462 

На основание т. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и след 
проведено тайно гласуване 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
 Не удостоява Радослав Димитров Игнатов с Почетния знак на Община Монтана. 
 

Решение 
№ 463 

На основание т. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и след 
проведено тайно гласуване 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
 Удостоява Тодор Матеев Деков с Почетния знак на Община Монтана. 
 

Решение 
№ 464 

На основание т. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и след 
проведено тайно гласуване 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
 Удостоява Професионална гимназия по строителство, архитектура и геодезия с 

Почетния знак на Община Монтана. 
Решение 
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№ 465 
На основание т. 2.6 от Правилника за почетните отличия на Община Монтана и след 

проведено тайно гласуване 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
 Не удостоява Димитър Кунов Йотински с Почетния знак на Община Монтана. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам да благодаря на комисията за добре свършената работа, 

да честитя на избраните, които ще получат почетните отличия на Община Монтана на 24 Май. 
Съжалявам, че така се получи за останалите, но мисля, че имаме време да коригираме тези гласувания 
следващи периоди. Протоколите и резултатите от протоколите ще бъдат отразени в общия протокол 
със „за”, „против” и „въздържали се” с отделни решения за всеки един от кандидатите, за които беше 
гласувано. Има ли някои, които да възрази по така проведеното гласуване и резултатите съобщени от 
комисията? Не виждам. Независимо от това, искам с явно гласуване да утвърдим протоколите на 
комисията, която проведе избора. Моля, онези от вас, които са „за” утвърждаване на протоколите на 
комисията да гласуват 

„за” – 26,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Утвърдени са протоколите на тайния избор. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Питания. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към последната точка от Дневния ред – Питания 

към Кмета на Община Монтана. Както е известно на предишната сесия бяха поставени доста питания, 
на които Кмета отговори и заявителите и питащите не пожелаха да имат писмени отговори. Поради 
което минаваме директно към нови питания към Кмета на Община Монтана. Има ли някой, който да 
желае да отправи питане към Кмета. Джурджов, заповядай. След това Крум Милетиев.  

Г-Н ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, колеги, това е нашето 
талонче за Синя зона, което не знам на каква цена се печати, аз от утре мога да го пусна на по-
атрактивна цена, защото на формат А4 стават около пет, няма холограмен знак, ето софийския талон 
с холограмен знак. До колкото знам вече в града ги и продават нашите талони. Това трябва да се 
провери иначе нищо не правим, имаме информация, че има вече фалшиви. 

Г-Н КРУМ МИЛЕТИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, колеги, моя въпрос касае 
организацията на движението на ул.„Хан Аспарух” отсечката на „Гр.Игнатиев” и „Ал.Стамболийски” 
в понеделничните дни е много натоварено, паркира се и от двете страни на улицата и разминаването е 
почти невъзможно, ако се случи да има коли и от двете страни. Въпроса ми е – има ли възможност да 
се уреди. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към Кмета на Община Монтана има ли? 
Заповядай Тодоров. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Миналия път поставих въпроса за капаците, видях поне в тази 
част, за която питах, че са оправени. По „Хр.Ботев” няма ги капаците на отводнителните шахти, 
говоря за еднопосочното от гарата надолу. Онзи ден минавах с колелото и щях на се пребия. Човек 
като кара в дясно, за да избегне колите и се отваря дупката. Това не е като питане, а по-скоро като 
подсещане. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания има ли? Преди Кмета на общината да отговори 
искам да съобщя, че вече са изпратени по имейлите предложенията за промените в нашата Наредба за 
движението по пътищата и улиците на Община Монтана, по отношение на товаро-разтоварната 
дейност. Има предложение на таксиметровите шофьори, има предложение на една друга 
таксиметрова фирма и чакаме вашите предложения. Освен тази част отнасяща се до зареждането и 
товаро-разтоварните работи, Общинската администрация подготвя и други промени в Наредбата, 
които ще бъдат депозирани в началото на месец май, за да можем на първата сесия на май месец да 
направим окончателния вариант по Наредбата за движението по улиците на Община Монтана. 
Заповядайте г-н Кмете. 
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Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, ако ми позволите да 
разширя малко въпроса на д-р Джурджов, въпреки че той Председателя го направи. Имаше опасност 
докторе от това, което в момента го казваш, защото търсехме вариант между нещо, което ще струва 
много евтино и другото това, което е защитено с холограма. Ние имаме на софийската община и това 
струва доста по-скъпо. Имахме притеснение, че е възможно да има подобно нещо и подобен сигнал. 
Това е както казвате Вие - две стотинки на този формат и стой въпроса сега при отчета за определен 
вид корекции в това число и за него. Трябва да преценим до колко вече е целесъобразно, да видим в 
приходната част какво е получено. Аз мога да ви кажа, че в Местните данъци и такси утре е 
последният ден, в които събираме местните данъци и такси за последните два месеца работя и като 
данъчен 1 015 000 лв. е плана на Монтана за април и днес вече го извършихме, като помолих 15; 20 от 
най-големите фирми, които си платиха данъците и ви приканвам и вас, като граждани на Монтана и 
аз съм го направил и другите кметове, за втори път, ако имате някакви задължения и като частни лица 
или като фирми, където работите да го направите. Най-интересното се оказва, че големите 
притеснения за Синята зона, честно казано бяха, че няма да сработи. Говорех с Враца многократно с 
Плевен и с другите областни центрове, оказа се че има приходи особено на пл.”Ал. Константинов”. 
Аз използвам случая на Джурджов, за да разширя малко темата и аз мисля, че в рамките на тези 
първите три месеца ще подам, имам текстове в отделни наредби, които си противоречат. Затова 
чистейки това с холограма, за да се предпазим от фалшификации. При мен дойдоха три групи 
таксиметрови шофьори и тъй като темата с автобусните линии винаги е тема, чета я навсякъде по 
всички вестници и ме атакуват за нея. Тази за таксиметровите шофьори имат предложение за 
отпадане на едни стоянки, за добавяне на други стоянки, в това число и в Синята зона, в това число 
паркирането особено на тази места, както е тук до имота на МОНТ 7, едната е голямата и на 
„Ал.Константинов” и другите, които имам. Помолил съм ги да мине през комисии на ОбС, това, 
което Николов каза, да бъдат поканени превозвачите, защото на петата минута почват да ми казват, 
как Сталин не се е оправил с таксиметровите шофьори и щели да спрат 80 или 100. Независимо от 
всичко това е една тема, която трябва да я погледнем. За мен е добре, че в приходната част влизат 
пари. Имах големи притеснения, защото първите впечатления и от форуми и относно работа, оказа се, 
че одобрението от това, което го имаме като информация е на 60; 65% и това не е малък процент и 
хора, които преди казват, че в продължение на пет, шест години никога не са могли да спрат на 
централния площад, за да си свършат работа, сега могат. Има други, които сигурно са малко 
недоволни, но централния площад на Монтана не е гараж на никои, няма значение кой е. С тази 
забележка, която направи Джурджов, с предложението на таксиметровите шофьори, със стоянките, 
дори мисля, че на полугодието, аз съм убеден, че ще предложа промяна на част от Синята зона, след 
внимателен анализ да видим. Защото очаквах празни паркинги и силен натиск в съседните улици, 
това се случва някъде. Сега зад Поликлиниката и зад Здравната каса може да се спре, за разлика от, 
преди когато това беше абсолютно невъзможно. На „В.Левски” е тежка битка на незаконни 
превозвачи, между които са 10 от Смоляновци, много сигнали, нямам нищо лично към Иван Славчов 
и към Юли Александров. Аз мисля, че сигурно ще дам предложение да вдигнем Синята зона, 
например на „Ст.Караджа” това, което е за банките, да ние сме длъжни да дадем достъп, но това също 
е идеален център. Има хора, които са доволни, че идва за един час може да спре и да си свърши 
работа и да си отиде. Дадох пример и за Ботевград, той не е областен град, там е и събота и неделя. 
Аз ще направя един анализ, ще направя няколко предложения, но ви моля сега като гледате това, 
което каза Николов идват предложенията на превозвачите, идва това, което е за фалшификация на 
талоните, отделно от това хитруват през седмицата таксиметровите шофьори, защото има примерно 
стоянка за три на центъра, а те влизат шест и след това казват на полицаите Кмета ни каза така, а 
полицаите казват Кмета каза да ви глобиме и всички си мият ръцете с мен. Оставете хората, след като 
си плащат таксата от 1,00 лв. да влязат вътре, да ми казваше Любо Исаев в наредбата пише: „на 
определените за това места”, а на определените места пише три. Единия натиск е на поликлиниката, 
втория е на центъра, има корекции и предложения за две, три места и трябва да погледнем и да 
променим. Аз им казах, че това еднолично не мога да го реша, мога да го реша, но няма да е като 
хората и няма да е законно. ОбС е този, който гледа трябва да погледнем мрежата с оглед на Синята 
зона и затова ви съветвам двете комисии, които ще го гледате да го погледнете внимателно. Да 
викнете превозвачите, да викнем например Съюза на инструкторите, които също шарят по улиците 
по цял ден и като почнат да коментират полурегулирано кръстовище трима специалисти и то 
специалисти, които са на три различни мнения, които тълкуват един Закон. За да не ми казват – ама 
какво е това недоносче, вие защо сте гласували там да бъдат двама – аз съм го предложил, 
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съветниците са го гледали и гласували, не са всички специалисти по транспорт. Да, вие имате 
разрешение за 155 таксита, аз няма да ви сложа 150 стоянки. Затова разширявайки въпроса на 
Джурджов, за следващата сесия съм казал, че ще внесем предложение. Комисията по безопасност на 
движението това, което Крум Милетиев зададе, като въпрос е също тема за комисията по безопасност 
на движението. Този участък, където е пазара и банката, точно на „Граф Игнатиев” до участъка на 
„Ал.Стамболийски” не само понеделниците и петъците страхотен трафик, 25% са прогнозите за 
увеличаване на трафика нагоре и на хора, които живеят тук и от вън. Така че това нещо също може да 
бъде погледнато. Аз лично това ще го дам на комисията по безопасност, на която съм Председател, 
където са ДАИ, КАТ, където са осем институции всичко, което се занимава с транспорт. Това са двата 
малко по-дълги отговора. Що се касае до питането на Златко Тодоров за „Христо Ботев” – това, което 
имаме за текущ ремонт аз се надявам, че в рамките на полугодието ще го направим. В момента 
затваряме Хитов, Петте кюшета, влизането в Младост 1 и Арнолди надолу. За първи път, десета 
година съм Кмет в рамките на седмица се реже, фрезова, вади, затваря и приключваме като чистене. 
Днес затварят Хитов, утре затварят Арнолди и локалното платно на Хр.Ботев. Защо казвам Ботев? 
Ботев от единия до другия край и „Трети Март”, така е направен графика, че до 10 Май да можем да 
приключим с това нещо. Тогава шахтите, за които говориш, на локалното платно между улиците 
Шишман, Калоян и Марица, има шахта на Енергото, която стърчи. Като се мине по Ботев ще се има в 
предвид, това нещо с шахтите, по отношение на храстите, така че това нещо се надявам да отпадне в 
този период и аз мисля, че в рамките на полугодието, като трябва да ви отчета изпълнението на 
Бюджета мисля, че това, което го има за текущ ремонт по главните улици ще бъде направено. Имам 
един притеснения, че ако предложа актуализация тогава ще вляза в проблем с Обществена поръчка и 
трябва да видим, как ще излезем от нея, може би ще ни трябват още 100-тина хил.лв., за да може тези 
всичките сигнали, които и по ваши питания и по телефон ми звъняха за онази байпас връзка между 
зала Младост и ЗОРА и отгоре Младост 2, късия участък, този участък го правихме преди 5 години. 
Значи всеки един може да звънне и да пита и да даде в определена точка на града нещо. Така че до 
следващата редовна сесия, ние Май месец, както и да го въртим ще имаме две сесии, едната, която е 
тържествената на 24 Май, която е работна, не че тази е неработна, другата, която ще бъде или на 27 
или на 20 Май зависи от точките и от онова, което трябва да мине. Тогава вече до този период мисля, 
че ще мога да отчета целия текущ ремонт и предложенията, които правихте, когато бяхме във 
Вършец, евентуално при преизпълнение да бъдат отворени кредити малко, за да можем да довършим. 
Ето сега Ивайло Георгиев ме пита за Пъстренците и аз се чудя какво да отговоря. Трябва да кажа, че 
минаха отчетите по селата и там също хората задават доста въпроси, доста активни са, доста 
критични са по отношение на това, че искат още пари за повече дейности, които трябва да бъдат 
направени. Така че разширих умишлено въпросите, които зададохте и се надявам до следващата 
сесия кредитите да са изпълнени и да ви кажа – г-да, съветници, това което сте ми гласували и това 
което е в рамките на поръчката 240 хил.лв. в рамките на тази година е станало.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли други питания към Кмета На Община Монтана? Юли 
Александров, заповядай. 

Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, изразявам едно 
питане на мой колеги, които ми задават непрекъснато въпроса, как може да има паркинг за 
служителите на Министерството вътрешните работи, а паркиг за лекарите около поликлиниката да 
няма? Не сме приоритет? Значи, всички са равни на тази земя, поне така съм учен.  

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Докторите всичките искате да спрете на колоните. 
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Не, не искаме да спрем на колоните, защото там ще се 

разбие и това, което е останало. Искам да се намери някъде место за паркинг на лекарските 
автомобили. Защото доста от тях живеят в Пъстренците, в Младост и т.н. Както тук някои казваше, че 
трябва да се спазва работното време и да има обозначено на всеки кабинет, има го аз съм го виждал 
давам един отговор на това нещо, има го, но зависи вече кой как е гледал. Държа лекарите да бъдат 
също да бъдат пълноправни граждани на този град и за тях да има паркинг, където да си спират 
колите. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Зад поликлиниката д-р Александров има място. 
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Таксиметровите шофьори заплашват, че ще спрат, ами ако 

ние спрем? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Зад поликлиниката има платен паркинг, който стой свободен. 
Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Защо не направим Синя зона и да включим и полицейския 

паркинг? Ще им бъде ли лесно? Не вярвам.  
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Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Искате три места с д-р Джурджов и Петьо Иванов, за да може да 
спирате отзад. Имате право Александров, но в тази двете сграда работите 50 лекари и в другата 100, 
вие сте повече от таксиметровите. Дайте предложение? Трябва да сложа табела „лекар” както има 
табела „такси” и отзад на паркинга да има за лекарите. Аз съм го мислил. 

Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Миронов да си направи сметка къде и как ще си оформи 
паркинг, така че да влизат само коли на лекари. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Зад поликлиниката има два паркинга, които през повечето време са 
свободни. Добре, г-да съветници, дайте ми нещо писмено и ще го коментирам. Значи след като няма 
изключение за кметове, няма изключение за съветници, вие сами се отказахте от тези привилегии. 

Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Да се махнат табелите на паркинга на полицията. Не стига 
че ни малтретират по улиците и се заяждат за щяло е нещяло, сега и свободен паркинг да им 
направим. Не съм съгласен в никакъв случай. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Добре, че не съм го казал аз това. Добре, д-р Александров дайте 
нещо писмено иначе така ще си остане специално по този въпрос. Паркинг за лекари. 

Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: Ще го обмислим с Миронов. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Обмислете го, тук 1/3 сте медицински лица. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Диман Георгиев искаше да каже нещо. 
Г-Н ДИМАН ГЕОРГИЕВ: Този казус го коментирахме на комисия и предстои да го 

коментираме отново. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, преди да закрия 39-тата сесия, следваща сесия 

на 20 или на 27 Май. Тържествена сесия на 24 Май, комисии след 10 Май. Искам да ви пожелая 
весели празници, събрали са се доста майски празници. Благодаря ви за участието. Закривам тридесет 
и деветата сесия на ОбС – Монтана. 

 
 
 
 
 
Заседанието бе закрито в 16,30 часа 
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/Мария Петрова/ Председател ОбС:…………………… 
/Светлин Николов/ 


